
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

DOC – 1/1-2016 
 

ACTA DE LA JUNTA D’ESCOLA DEL 23/12/15 

 
• Document aprovat Junta d’Escola del 07/04/16 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

1 de 5 
 

Acta de reunió de la Junta d’Escola Ordinària de l’EPSEVG 
 
Núm. de sessió: 5/2015 
Data: 23 de desembre de 2015 
Hora d’inici: 12.46h.   
Hora d’acabament: 14.20 h. 
Lloc: Sala de Juntes de l’EPSEVG 
 
Membres 
 
Assistents: 
Vila Martí, Frederic – PDI-A membre nat - President 
Raya Marcos, David – PAS membre nat - Secretari Acadèmic 
Alemany, Pilar – PAS 
Aliau Pons, Joan Josep – PDI-B membre nat 
Antonijuan Rull, Josefina – PDI-A 
Arribas Ortolà, Marc – Estudiant 
Baile Puig, Maite – PDI-A 
Barlabé Dalmau, Antoni – PDI-A membre nat 
Blanqué Molina, Balduí – PDI-A membre nat 
Bordonaba Oliver, Cecília – Estudiant 
Carbonell Ventura, Montserrat– PDI-A membre nat 
Casas Fernández, Bernardino – PDI-B 
Castell Balaguer, Joan Vicent – PDI-B membre nat 
Cirera Solé, Mar – Estudiant   
Díaz Boladeras, Marta – PDI-A membre nat 
Esteve Cusiné, Jordi – PDI-B 
Hernández Gómez, Àngels – PDI-B 
Jurnet Bolarin, Alejandro – Estudiant   
Magnusson Morer, Ingrid PDI-B 
Martín Fuentes, Enric –PDI-A 
Masip Bruin, Xavier – PDI-A membre nat 
Massana Hugas, Imma – PDI-A membre nat 
Menargues Muñoz, Sergi – PAS 
Miquel Masalles, Jaume – PDI-A 
Morillo Velázquez, Germán – PAS 
Musté Rodríguez, Marta – PDI-B membre nat 
Papiol Vera, Emília – PDI-B membre nat 
Perat Benavides, Ignasi – PDI-A Membre nat 
Picas Barrachina, Josep Antón – PDI-A membre nat 
Quiñones Ruiz, José Miguel – PAS membre nat 
Raya Giner, Cristóbal – PDI-B 
Román Jiménez, José Antonio–PDI-B membre nat 
Ruiz Vegas, Francisco J. – PDI-A membre nat 
Sánchez López, Sergi – PDI-A 
Serra Calderón, Sandra - Estudiant 
Sivatte Adroer, Maurici – PDI-A 
Zaragozà Monroig, Marisa – PDI-A 
 
Excusats: 
Arnó Macià, Elisabet – PDI-A membre nat 
Butí Papiol, Salvador – PDI-A membre nat 
Català Roig, Neus – PDI-A 
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Guasch Murillo, Daniel – PDI-A membre nat 
Martí Colom, Pau – PDI-B 
Merenciano Saladrigues, Josep M.– PDI-B membre nat 
Moreno Lupiañez, Manel – PDI-A 
Ponsa Asensio, Pere – PDI-A membre nat 
Prat Tasias, Jordi – PDI-B membre nat 
Reinón Cintas, Daniel – Estudiant 
Ruiz Jové, Xavier – PAS 
Sánchez José, M. Antonia – PAS 
Segalàs Coral, Jordi – PDI-A 
Simó Mezquita, Ester – PDI-A membre nat 
Solé Rovira, Joan – PDI-B membre nat 
Trullols Farreny, Enric – PDI-A 
 
Absents: 
Duaso Bellido, Pau – Estudiant   
Escoda López, Jordi – Estudiant – membre nat  
Font Mateu, Josep – PDI-A membre nat 
Martín Muñoz, Mario – PDI-A 
Montalvo Martín, Salvador – Estudiant   
Ochoa Saenz, Francisco – Estudiant 
Prim Fajardo, Maria – Estudiant   
Rodríguez Solá, Raul – PDI-A membre nat 
Roset Calzada, Lourdes – PDI-A 
Strunk, Antònia Zoë – Estudiant   
Ybern Carballo, Neus – PDI-B 
 
 
Ordre del dia 

 
1. Aprovació de l’acta de les sessions anteriors (DOC 1/5-2015 i Doc 2/5-2015). 
2. Informe Director (Doc 3/5-2015). 
3. Informe sobre l’acord d’harmonització d’estructura i matèries als estudis de 

Grau compartits a la UPC, novembre 2015 (Doc 4/5-2015 i Doc 5/5-2015). 
4. Informe sobre el tancament dels edificis de Nadal. 
5. Informe sobre el desenvolupament del Pla d’Acció de Coordinació i Millora 

Docent 2015/16 (Doc 6/5-2015, Doc 7/5-2015 i Doc 8/5-2015). 
6. Afers de tràmit. 
7. Torn obert de paraules. 

 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta de les sessions anteriors (DOC 1/5-2015 i Doc 2/5-2015). 

 
S’aprova l’acta ordinària del 13 de juliol, amb l’esmena presentada pel professor 
Xavier Masip i la extraordinària de 29 d’octubre de 2015, amb les dues esmenes 
presentades pel professor Enric Martín. 
 
 

2. Informe Director (Doc 3/5-2015). 
 
Frederic Vilà, director – Explica fent un breu resum el document del seu informe. 
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TORN OBERT DE PARAULES: 
 
Ignasi Perat, PDI-A, Electe – Comenta que també és fa un Postgrau en Logística a 
Vilafranca de la Fundació. Pregunta que passarà amb les costes generals i 
d’anul·lació, si els Màsters que ha explicat el Director que s’estan començant a 
treballar no es fan. 
 
Mar Cirera, estudiant – En la darrera Junta Extraordinària es van aprovar dos 
Màsters i ara parlem de més Màsters, això no pot se contraproduent, ja que hi ha 
molts temes oberts i no hi ha recursos per dur-los a terme correctament. 
 
RESPOSTES: 
 
Frederic Vilà – El Màster en Logística és de l’ADEPG + FDC (Fundació Politècnica 
de Catalunya) i l’Escola no ha intervingut. Les costes dels Màsters proposats (si n’hi 
ha) se’n faran càrrec l’Empresa/organisme que el proposa i per tant, l’Escola no ha 
de tenir cap despesa, sinó que serà un valor afegit.  
 
Frederic Vilà – Sempre s’intenta fer que els Màsters de la FPC no interfereixin en la 
docència del Centre. I dels que vàrem aprovar, en el cas del Màster de “Interacció 
persona ordinador” és totalment on line i el d’”Enginyeria de l’Esport” es farà una 
reubicació de professorat si fa falta, però l’afectació ha de ser poca. Hem de fer que 
els espais docents siguin adaptables a les nostres necessitats i per tant, utilitzar al 
màxim els recursos que tenim. 
 
 

3. Informe sobre l’acord d’harmonització d’estructura i matèries als estudis de 
Grau compartits a la UPC, novembre 2015 (Doc 4/5-2015 i Doc 5/5-2015). 

 
José Antonio Román, sotsdirector Cap d’Estudis – Explica fent un breu resum els 
documents. 
 
TORN OBERT DE PARAULES 
 
Bernardino Casas, PDI-B, electe – Tan sols es parla dels Graus d’Industrials i que 
passa amb el d’Informàtica. 
 
José Antonio Roman – L’acreditació del Grau d’Informàtica, no està en aquesta 
primera fase es farà més endavant. 
 
Marta Díaz, PDI-A, cap de Secció – Els estudiants dels Graus d’àmbit Industrial 
tenen a més de l’assignatura Empresa, la d’Organització de la Producció, en canvi 
els de Disseny només tenen Empresa. Amb la nova assignatura es pretén suplir 
aquesta mancança  en coneixements de l’àmbit de l’Organització de la Producció i 
que facin a més de Màrqueting, també, aspectes de fabricació i costos. 
 
José Antonio Román – Diu que si que és una molt bona proposta i que està introduït. 

 
 
4. Informe sobre el tancament dels edificis de Nadal. 

 
José Miguel Quiñones, Cap de la UTG – Això es va aprovar per Consell de Govern. 
S’ha enviat la informació per correu electrònic a tota la Comunitat.  
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Avui és tancarà el Centre de matinada (Edifici VG123 – A) i es tornarà ha obrir el 
dia 7 de gener a les 06.00h. però el dia 5 hi ha un tall de llum general per actuacions 
de manteniment, que durarà tot el matí. 
 
La Biblioteca estarà oberta el cap de setmana del 16 i 17 de gener, però tan sols 
amb un guàrdia de seguretat i un becari, això vol dir que no hi haurà préstec de 
llibres.  

 
5. Informe sobre el desenvolupament del Pla d’Acció de Coordinació i Millora 

Docent 2015/16 (Doc 6/5-2015, Doc 7/5-2015 i Doc 8/5-2015). 
 
José Antonio Roman – Explica la documentació annexada. Demana sobretot la 
participació dels estudiants en la Comissions de Titulació ja que és l’espai on es 
treballen tots els temes relacionats. 
 
Balduí Blanqué, PDI-A, cap de Secció i Coordinador – Comenta que l’horari de la 
reunió de titulació de Màster els estudiants no poden assistir, doncs tenen classe. 
 
Frederic Vilà – S’intentarà canviar. 
 

6. Afers de tràmit. 
 
No hi ha cap afer de tràmit. 
 

7. Torn obert de paraules. 
 

Àngels Hernández, PDI-B, electe – Pregunta pel tema del personal de promoció, 
qui s’encarrega actualment de les tasques de promoció? i què es farà amb aquest 
tema?. 
 
Balduí Blanqué – Vol saber quines accions de promoció es faran, com escola, per 
tenir estudiants en primera opció. Creu que s’hauria d’haver informat de la darrera 
comissió econòmica i infraestructures i explica que alguns dels criteris per assignar 
el pressupost a partir d’ara, es faran prioritzant el pla de millora docent que ha 
explicat el José Antonio Román, per tant pel proper pressupost canviarà la política 
amb la que s’assigna el pressupost i això afectarà a algunes partides. 
Pregunta sobre quan ens interessa com a col·lectiu fer les eleccions a Director, 
comenta que ja va fer aquesta pregunta a la Comissió Permanent i com no va 
quedar satisfet amb la resposta, va dir que faria la consulta on ho sàpiguen, per 
aquest motiu ha fet una consulta al secretari general de la UPC i  argumenta que 
per dates, segons quan es facin, ens pot deixar en un buit executiu, justament en 
acabar i començar el curs. A més, si es fes al setembre els estudiants que voten 
són els que acaben d’entrar que gairebé no estan involucrats amb l’escola i vol que 
es debati el tema de quan és més convenient que es facin les eleccions pel bé de 
l’Escola. El Secretari General de la UPC ha dit que en data 2 de juliol va prendre 
possessió i que 30 dies abans ha de dir quan es faran les eleccions, com que 
segons la normativa, el procés no pot durar més de 40 dies hàbils, el mes de juliol 
no és hàbil i juny només té 25 dies hàbils, la cosa podria durar fins el 15 de 
setembre.  
 
Xavier Masip, PDI-A, cap de Secció – Vol que consti en acta que no va obtenir 
resposta del Sotsdirector Pere Ponsa del tema que s’ha esmenat en l’acta de la 
Junta d’Escola del passat 13 de juliol. 
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Comenta que tampoc va obtenir resposta del correu electrònic enviat al Director 
sobre la proposta que estudiants de doctorat poguessin fer promoció als instituts de 
secundària. 
 
RESPOSTES: 
 
Frederic Vilà – Comenta que del tema de promoció s’estan fent reunions amb el 
Servei de Personal per resoldreu. Comenta com s’estan fent les tasques actualment 
i, com exemple, diu que el Comunicat Setmanal es fa des dels Serveis TIC i dóna 
la paraula al Sotsdirector de Promoció, Joan Vicent Castell. 
 
Joan Vicent Castell, Sotsdirector de Promoció i Relacions Internacionals – Explica 
que temporalment les tasques les fa ell i s’espera que tot vagi bé, amb l’ajut de 
tothom.   
 
Emilia Papiol, sotsdirectora d’Extensió Universitària – Ella porta les tasques 
d’Extensió Universitària com pot ser l’Aula de la Gent Gran, les Associacions, i sobre 
tot es coordina amb el Sotsdirector de Promoció. 
 
Frederic Vila – Les accions que s’estan fent per aconseguir estudiants en primera 
opció són les que es venen fent fins ara en el Pla de Promoció de l’Escola, 
informació als centres, Tastets d’Enginyeria i també hi ha noves propostes com pot 
ser els projectes multidisciplinars amb metodologies Agile, etc. 
Del tema del pressupost amb el nou reglament és la Junta d’Escola que l’ha de 
tractar i es farà en la propera Junta d’Escola, a on hi haurà els punts sobre 
l’aprovació del pressupost i l’encàrrec docent, per aquest motiu no s’ha tractat avui. 
El tema de les eleccions a Director, el reglament actual diu que és potestat del 
Director convocar les eleccions quan ho consideri oportú complint amb la normativa 
electoral de la UPC, demano que explícitament consti en acta que ja ho comunicaré 
quan correspongui i que no es torni a insistir més en aquest tema, ja que vaig 
respondre a la mateixa pregunta en la darrera Comissió Permanent. 
 
Frederic Vilà – comenta que va parlar amb el Joan Carles Lluch i tant sols li va dir 
que no hi havia cap acció específica i vàrem quedar que ens havíem de coordinar. 
Li demana al professor que es posi en contacte amb en Joan Vicent Castell, 
sotsdirector de Promoció. 
 

 
S’aixeca la sessió a les 14.20h. 
_____________________________________________________________________ 
 
El Secretari Acadèmic   Vist i plau 
  El President,  
 
 
David Raya Marcos   Frederic Vilà Martí 
_____________________________________________________________________ 
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